
Informatienota
Neerijnen

Datum : 28 juni 2016 

Van : Het College 

Bijlagen : Geen

Onderwerp : Beantwoording vragen Beeldvormende Vergadering 23 juni 2016 

Zaak- / Docnummer : 18187-15139

KENNISNEMEN VAN:

Beantwoording schriftelijke vragen naar aanleiding van de Beeldvormende Vergadering over de 
herijking van het subsidiebeleid gemeente Neerijnen.   

Hieronder volgt de beantwoording van de vragen die gesteld zijn tijdens de beeldvormende 
avond over het onderwerp “herijking subsidiebeleid gemeente Neerijnen” aangaande de 
opgestelde subsidiebeleidsnotitie en de Algemene Subsidieverordening gemeente Neerijnen 
2017. De vragen zijn geordend in:

 Vragen gesteld door verenigingen;
 Vragen gesteld door de gemeenteraad;
 Vragen die technisch van aard zijn. Tussen de vragen gesteld door de gemeenteraad 

staan ook vragen die technisch van aard zijn. 

Beantwoording vragen gesteld door de verenigingen:

1. Kosten coach ten laste van subsidieplafond?
De kosten van de inzet van de subsidie- / inspiratiecoach vallen in 2016 en passen binnen de 
ruimte van het budget voor subsidies. Het betreft overigens bescheiden bedragen. Verenigingen
en stichtingen moeten nog uitgenodigd worden en kunnen naar keuze wel of niet meedoen. De 
uitnodigingsbrief is  in concept klaar en zal na goedkeuring van het beleid door de raad op 7 juli 
verstuurd worden naar alle verenigingen. 

***Onder een coach verstaan wij in deze informatienota:
 Een inspiratiecoach: verenigingen en stichtingen worden ondersteund bij het formuleren

van een subsidieaanvraag gericht op het ontplooien van activiteiten die gericht zijn op 
de gemeentelijke beleidsdoelen. Bijvoorbeeld de Gelderse Sport Federatie beschikt 
over de benodigde expertise.

 Een subsidiecoach: deze zou voor assistentie kunnen zorgen bij de financiële 
onderbouwing van een subsidieaanvraag. Het kan zijn dat aanvragers problemen 
ondervinden om hun wensen te formuleren en de benodigde middelen te bepalen. 
Daarbij  de creativiteit om  andere financiers voor hun aanvraag te betrekken . Inhuur 
van de Sesamacademie is hiervoor bijvoorbeeld een oplossing. 

2. Risico van niet toekennen gezamenlijke aanvragen?
Alle aanvragen die passen binnen het nieuwe subsidiekader en het subsidieplafond kunnen 
worden gehonoreerd. De complexiteit van een aanvraag heeft hierop geen invloed. Het college 
toetst iedere aanvraag individueel op basis van de Algemene Subsidieverordening en de 
subsidieregelingen gemeente Neerijnen.  
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3. Moeilijk om zelf evenement te organiseren voor kleine verenigingen (ook die
ondersteunend van aard zijn, bijv. EHBO)?

Vanwege het nieuwe proces hebben we daarom ook voorgesteld een coach beschikbaar te 
stellen – indien daar voldoende belangstelling voor is vanuit de verenigingen. Indien het 
subsidiebeleid goedgekeurd wordt door de raad,  zal er een brief verstuurd worden naar de 
verenigingen met daarin de vraag of zij behoefte hebben aan begeleiding in de vorm van een 
coach en op welke manier deze begeleiding ingevuld zou moeten worden. De vraag of dat 
moeilijk is, is zonder voorafgaande pogingen daartoe, bijvoorbeeld met de ondersteuning 
middels een coach, nog moeilijk te beoordelen.  

4. Risico van administratieve last rondom het subsidieproces (veel vergaderingen,
vooral lastig voor kleine verenigingen)?

Wij zijn van mening dat de input van inwoners van essentieel belang is om goed beleid te 
kunnen voeren. Burgers weten wat er speelt in de gemeente en deze signalen proberen wij op 
deze manier op te vangen. Kleine verenigingen zouden bijvoorbeeld kunnen samenwerken en 
één afgevaardigde sturen als belangenbehartiger voor kleine verenigingen namens een kern 
en/of cluster. Burgerparticipatie vinden wij erg belangrijk, maar is natuurlijk geen verplichting 
voor inwoners. 

Daarnaast hebben wij een opdracht – middels de goedgekeurde kadernota “herijking 
subsidiebeleid” – van de gemeenteraad meegekregen burgers bij het subsidiebeleid te 
betrekken. Het betrof hierbij participatietrede drie (burgers hebben een adviserende rol). 

5. Terugkoppeling van dialoogavond?
Tijdens de beide dialoogavonden is gezegd dat “uw output van deze avond wordt de input voor 
de voorstellen aan de raad. Hiermee hebben wij niet bedoeld dat er een algemene 
terugkoppeling zou plaatsvinden. Dit is ook niet mogelijk geweest omdat er tijdens de beide 
dialoogavonden zeer veel input is gekomen vanuit de aanwezigen. Daarnaast zijn niet alle 
punten die zijn meegegeven verwerkt in het beleid, omdat wij ze hebben afgewogen tegenover 
de kaders vanuit de kadernota. Deze output zou echter herkend moeten worden in zowel het 
raadsvoorstel als de subsidiebeleidsnotitie. 

6. Handhaven waarderingssubsidie EUR 250?
Vanuit het Rekenkamerrapport is geadviseerd de waarderingssubsidie af te schaffen. Het 
Rekenkamerrapport vermeldt hierover het volgende: “In totaal wordt aan 32 verenigingen een 
waarderingssubsidie gegeven van € 198,45. Een klein bedrag dat een vergelijkbaar bedrag 
vergt aan ambtelijke kosten voor de toekenning. Geadviseerd wordt om deze vorm van 
subsidiëring niet meer te doen, maar dit bedrag in te zetten voor eenmalige activiteiten die door 
deze verenigingen worden georganiseerd”. De gemeenteraad heeft deze aanbeveling 
overgenomen. 

Dit advies is vertaald in de kadernota en op 18 februari 2016 overgenomen door de 
meerderheid van de gemeenteraad. Het advies luidde: “Er wordt een minimum subsidiebedrag 
vastgesteld van € 500,-, subsidies onder dat bedrag worden niet verstrekt. Voor subsidies lager 
dan dit bedrag zou het redelijkerwijs mogelijk moeten zijn een andere wijze van financiering te 
vinden. Daarnaast is de administratieve last voor de gemeente in verhouding te hoog voor 
subsidies onder dit drempelbedrag“. Dit werd aldus uitgangspunt voor het nu voorliggende 
raadsvoorstel. De gemeenteraad beslist dan ook of de waarderingssubsidie wordt afgeschaft of 
behouden blijft. 
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7. Subsidie Soos Est is noodzakelijk voor het voortbestaan?
Tijdens de Beeldvormende Avond van 23 juni 2016 bleek dat een waarderingssubsidie niet per 
se noodzakelijk is voor het voortbestaan van een Bejaardensoos.  Desalniettemin kan als 
oplossing zeker gedacht worden om de ouderensozen te laten aansluiten bij Stichting Welzijn 
Neerijnen (SWN). Vanuit het netwerk van die stichting zijn er zeker nog ideeën om de 
ouderensozen onderdeel te laten zijn van bijvoorbeeld “eenzaamheidsproblematiek en meer 
bewegen voor ouderen”. 

8. Waarom nu subsidiebeleid wijzigen, gelet op de fusie?
Naar aanleiding van het Rekenkamerrapport in 2014 zijn aanbevelingen gedaan voor de 
herijking van het subsidiebeleid. De raad heeft ingestemd met dit rapport en de aanbevelingen 
uit het rapport overgenomen. Naar aanleiding hiervan is een startnotitie opgesteld die 
uiteindelijk geleidt heeft tot de kadernota “herijking subsidiebeleid”. Op de  raadsvergadering 
van 18 februari 2016 is de kadernota – geamendeerd – goedgekeurd. Het subsidiebeleid wordt 
momenteel dus gewijzigd als opdracht vanuit de gemeenteraad.

Het fusieproces is, in principe een onzeker proces, waarbij aan te tekenen dat de gemeente 
Geldermalsen en Lingewaal reeds jaren terug overgegaan zijn tot een (vergelijkbaar)  
subsidiebeleid. Met het welslagen van een fusie valt dus te verwachten dat het beleid van de 
nieuwe gemeente in ieder geval zal aansluiten bij dit beleid. Een voorbereiding daarop zou dus 
nu kunnen plaatsvinden. 

9. Doorlooptijd subsidieverlening te lang?
Bij het opstellen van zowel de Subsidiebeleidsnotitie als de Algemene Subsidieverordening van 
de gemeente Neerijnen hebben wij rekening gehouden met de wensen van de inwoners en 
verenigingen die tijdens de dialoogavonden aangaven meer tijd te willen hebben bij het 
aanvragen van subsidie. Hier hebben wij rekening mee gehouden wan in de oude situatie 
moest een subsidieaanvraag ingediend worden voor 1 april, werd de begroting goedgekeurd 
rond half november en kregen subsidieaanvragers uiteindelijk 31 december bericht in de vorm 
van een beschikking.

In de nieuwe situatie is besloten dat de deadline tot aanvragen voor een budgetsubsidie te 
verleggen van 1 april naar 1 juni, wordt de begroting half november goedgekeurd en krijgen de 
subsidieaanvragers eind november een  subsidiebeschikking. 

Voor projectsubsidie is de aanvraag voor een subsidie zes weken voor aanvang van het project 
en krijgen verenigingen binnen 12 weken bericht in de vorm van een beschikking.   

10. Inzet vrijwilligers bij subsidieverlening?
De besturen van de diverse verenigingen en stichtingen bestaan hoofdzakelijk uit vrijwilligers.  
In hoeverre een coach als bedoeld bij vraag 1 hierin een adviserende rol zou kunnen en moeten
spelen, kan onderdeel zijn van het beslistraject.

Daarnaast proberen wij hier binnen het uitvoeringsproces rekening mee te houden. Het 
aanvraagformulier voor subsidies zal aangepast worden naar de huidige ontwikkelingen in het 
subsidiebeleid. Het is de bedoeling dat het aanvraagformulier eenvoudiger wordt om in te vullen
zodat het tijd bespaart voor de aanvrager. Daarnaast kan er gekozen worden om een coach 
beschikbaar te stellen en te zorgen dat medewerkers van de gemeente beschikbaar zijn voor 
ondersteuning bij het aanvragen. Op deze manier probeert zij de aanvragers te ontlasten. 
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11. Hoe om te gaan met tegengestelde (concurrentie) belangen?
Maatschappelijk gezien zal er nu ook een concurrentie zijn tussen alle verenigingen. Dit omdat 
inwoners keuzes moeten maken met wie ze meedoen. Vanuit het subsidiebeleid voorziet het 
systeem er niet in dat er concurrerende belangen zijn. 

Een subsidieaanvraag wordt behandeld door een ambtelijke commissie en uiteindelijk wordt er 
door het college een beschikking afgegeven. Bij de beoordeling van een subsidieaanvraag zal 
bekeken worden of er oneigenlijke concurrentie zal ontstaan bij een aanvraag. Indien dit 
bespeurd wordt kan het college ervoor kiezen – indien zij gegronde redenen daartoe heeft – 
een subsidieaanvraag af te wijzen. Op de gemeentelijke website is een evenementenkalender 
aanwezig die gevuld zou kunnen worden met activiteiten van verenigingen. Op deze manier is 
het voor verenigingen en stichtingen duidelijk wat er gemeentebreed en per kern georganiseerd 
wordt en kunnen zij hier eventueel op inhaken. 

12. Worden de huidige waarderingssubsidies in de toekomst niet omgevormd naar
projectsubsidies?

Dit behoort zeker tot de mogelijkheden. De vervanging van een waarderingssubsidie kan 
vormgegeven worden zoals een vereniging dat wil. Indien zij maar voldoen aan de eisen van 
een subsidieaanvraag die staan weergegeven in de Algemene Subsidieverordening en de 
Subsidieregelingen. En bijvoorbeeld gericht zijn op activiteiten en het ontplooien van activiteiten 
en die aansluiten bij de gemeentelijke doelen en voor mensen woonachtig in de gemeente 
Neerijnen. 

13. Hoeveelheid te verrichten werkzaamheden in relatie tot te ontvangen subsidie, 
zowel aan de zijde van de verenigingen als de gemeente in verhouding?

Er zal zeker in een opstartjaar of opstartjaren meer aandacht besteed moeten worden aan de 
uitvoering van het nieuwe beleid. Een inspiratie- en subsidiecoach kunnen hierin een 
belangrijke rol spelen.  

14. Leidt samenwerking in verband met verkrijging van subsidies niet tot 
verschraling en minder diversiteit?

De bedoeling van het nieuwe subsidiebeleid is dat inwoners en daarbij ook de verenigingen 
en/of instellingen meer vrijheid en ruimte krijgen activiteiten te ontplooien.  Verenigingen en 
instellingen hebben hierdoor de kans creatief te zijn met het bedenken van activiteiten en 
kunnen bijvoorbeeld een grotere doelgroep bereiken. De nieuwe opzet beoogt het beleid zo in 
te willen vullen dat er ruimte is voor creativiteit en innovatie. Hierbij kan samenwerking een rol 
spelen, maar dit is niet per se noodzakelijk. 

15. Kunnen verenigingen aanspraak maken op andere bronnen ter bekostiging van
lidmaatschapsgelden minima?

We hebben als gemeente Neerijnen minimabeleid en zijn aangesloten bij het Jeugdsportfonds. 
Het jeugdsportfonds creëert sportkansen voor kinderen van 4 tot 18 jaar die om financiële 
redenen geen lid kunnen worden van een sportvereniging
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Beantwoording vragen gesteld door de gemeenteraad van Neerijnen

16. Waarom nu nog een herijking van het subsidie beleid terwijl we medio 2018/2019 
als fusiegemeente verder zullen gaan?

Zie vraag 8 

17. De onderhouds- en waarderingssubsidies komen te vervallen. Welke 
inspanningen moeten de organisatie en verenigingen doen om subsidie aan te 
vragen en hoe en door wie komt toekenning van de genoemde projectsubsidie tot
stand?

De onderhoudssubsidie (kleedkamer- en veldrenovatie) komt niet te vervallen. Het enige wat 
vervalt zijn de norm- en waarderingssubsidies. De verandering zit in het feit dat een aanvraag 
moet voldoen aan het behalen van de gemeentelijke doelen zoals verwoord in beleidsstukken 
en de programmabegroting en moeten gericht zijn op activiteiten. 

Procesmatig gaat dit als volgt: 
Een vereniging formuleert een bepaalde activiteit of project dat past binnen de in de 
programmabegroting vermelde doelen. Daarna doet een vereniging een 
subsidieaanvraag middels het aanvraagformulier > een ambtelijke commissie 
beoordeelt deze aanvraag op juistheid (zijn alle benodigde gegevens compleet voor de 
aanvraag) > Het college geeft uiteindelijk de  subsidiebeschikking af of wijst de 
aanvraag af. 

18. Wat staat de organisatie/verenigingen te wachten na de herijking van het 
subsidiebeleid, m.a.w. hoe wordt invulling gegeven aan de genoemde 
inspiratiesessies? 

Er ligt inmiddels een brief klaar om verenigingen uit te nodigen voor een  inspiratiesessie door 
een coach.

Op basis van de interesse vanuit de verenigingen worden één of meer bijeenkomsten 
georganiseerd. Eén van de coaches zou kunnen komen uit de pool van de Gelderse Sport 
Federatie en vrijwilligers van de Sesamacademie die zeer veel ervaring hebben met een 
herijking als deze en gemeenten ondersteunen op dit gebied. 

19. Wat zijn de maatschappelijke doelen zoals deze worden genoemd in het 
raadsvoorstel?

We hebben de  doelen bewust ruim gedefinieerd en deze vallen binnen de 
programmabegroting. Daarnaast komen de  doelen voort uit de diverse beleidsstukken die in de
gemeente Neerijnen zijn goedgekeurd door o.a. de raad. 

20. Wat wordt bedoeld met “alleen activiteiten zijn subsidiabel?
Zoals in de kadernota bepaald door de raad wordt er geen subsidie gegeven voor het in 
standhouden van een organisatie. De raad heeft met de goedkeuring van de kadernota 
ingestemd dat alleen activiteiten subsidiabel zijn. Hiermee is gezegd dat “verenigingen of 
instellingen op zich niet subsidiabel zijn. Zij zijn zelf verantwoordelijk voor hun financieel beleid 
en worden niet in stand gehouden door de gemeente. Dit past in de maatschappelijke 
ontwikkeling waarbij de overheid een terugtredende rol heeft en meer wordt uitgegaan van de 
zelfredzaamheid van inwoners”. 
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Daarnaast is het huidige subsidiebeleid uit 2010 er ook op gericht alleen activiteiten te 
subsidiëren. In de Algemene Subsidieverordening gemeente Neerijnen 2010 wordt hier het 
volgende over gezegd: “Subsidie wordt slechts verstrekt voor de bekostiging van activiteiten 
die, naar het oordeel van het college, van belang zijn voor de gemeente Neerijnen en/of haar 
inwoners” (ASV gemeente Neerijnen 2010, p. 2).

21. Wat wordt bedoeld met een korte doorlooptijd van de aanvraag?
Zie vraag 9 

22. In het raadsvoorstel wordt aangegeven dat de waarderingssubsidies komen te 
vervallen en het nog niet mogelijk is om exact aan te geven hoe dit in de praktijk 
vorm gaat krijgen. De subsidieorganisatie en verenigingen hangt zo een 
onduidelijk en mogelijk negatief perspectief boven het hoofd. Hoe denkt het 
college dit te kunnen opvangen?

 Het is niet mogelijk op dit moment uitspraken te doen welke gevolgen dit zal hebben in de 
praktijk. Het instrumentarium van een coach zou in deze een oplossing zijn. Wel zouden 
verenigingen contact kunnen zoeken met verenigingen uit bijvoorbeeld Lingewaal en 
Geldermalsen om te bekijken hoe zij activiteiten invullen. 

23. Hoe gaat het college om met het sociale aspect van de herijking? Immers zullen 
de vrijwilligers van de organisaties en verenigingen (veel) meer inspanning 
moeten leveren om tot verstrekking van subsidie te komen. Daarbij zullen de 
vrijwilligers mogelijk ook meer kosten moeten maken, te denken valt hierbij aan 
bezoeken aan het gemeentehuis etc. 

Zie vraag 10 en 13. 

24. De gemeenteraad is bevoegd om het subsidieplafond vast te stellen en het 
college is gemandateerd. Tot hoever is het college gemandateerd en wat is het 
budget hiervan?

Het college is gemandateerd uitvoering te geven aan het subsidiebeleid. De raad stelt in de 
programmabegroting het plafond – en daarmee het budget – vast waarbinnen het mandaat van 
het college ligt. 

25. Meerder inspiratie-avonden organiseren met externe ondersteuning. Wat zijn de 
kosten hiervan en wordt dat bedrag in mindering gebracht van het subsidiegeld?

Zie vraag 1. 

26. Het college beslist op advies van de ambtelijke commissie. Wordt de raad 
hiermee niet buitenspel gezet? Krijgt het college hiermee niet een te grote 
beslissingsbevoegdheid?

De gemeenteraad stelt kaders en binnen deze kaders voert het college het beleid uit. Het 
college doet via de Jaarrekening verslag en verantwoording van het uitgevoerde beleid. 

27. Vanwege de verandering die de herijking met zich meebrengt, gaat de gemeente 
de aanvragers ondersteunen. Hoe wordt de ondersteuning vastgelegd?

Voor de aanvragen subsidie 2018, die uiterlijk 1 juni 2017 moet worden aangeleverd, is geen 
ondersteuning in die zin dat het college de initiatieven gaat ontwikkelen. Dat doen de 
verenigingen zelf. Wanneer de raad bepaalt dat coach en ambtelijke administratieve 
ondersteuning onderdeel worden, dan kan dat zo worden vastgelegd. Daarnaast wordt 
verenigingen gevraagd of er behoefte is aan ondersteuning. 



Informatienota
Neerijnen

28. Het college kan besluiten af te wijken van de richtlijn voor bekostiging van 
activiteiten en een subsidie toekennen ten behoeve van het in stand houden van 
een basisvoorziening.
Wat ziet het college als basisvoorziening?

Bij basisvoorziening valt in eerste instantie te denken aan bijvoorbeeld dorpshuizen. Verder zal 
werkende weg uit de diverse aanvragen wellicht een beeld opkomen van wat andere 
basisvoorzieningen zouden kunnen zijn. 

29. Het college stelt subsidieregelingen jaarlijks vast op basis van programma’s uit 
programmabegroting.
Wordt de raad hiervoor af gevraagd wat zij ervan vinden?
(Voorbeeld: De raad kon de combinatiefunctionaris wegbezuinigen voor het jaar 2016. 
Het college heeft buiten de raad om zelf besloten om het contract te verlengen en de 
raad kon niks meer doen)

De programmabegroting van de gemeente Neerijnen wordt jaarlijks door de raad vastgesteld. 
De door de verenigingen en stichtingen te ondernemen activiteiten waarvoor subsidies worden 
aangevraagd vallen hierbinnen. 

30. Artikel 8. 4e het college kan bij subsidieregeling van de voorgaande leden 
afwijken. Graag willen wij nadere toelichting hierop?

Om meer maatwerk te kunnen bieden en aan te sluiten bij de vorm van de diverse verenigingen
kan het college nadere regels opstellen en afwijken van de “voorgaande leden”. Soms is er 
meer beleidsruimte gewenst om tegemoet te kunnen komen aan unieke verenigingen en 
aanvragen, zeker waar dit past in de uitvoering van een herijkingsprogramma. 

31. Artikel 10 Weigeringsgronden subsidie 1.d. de aanvrager ook zonder 
subsidieverlening over voldoende gelden, hetzij uit eigen middelen, hetzij uit 
middelen van derden kan beschikken om de kosten van de activiteiten te dekken. 
Graag nadere uitleg over dit artikel?

Stel een vereniging beschikt over een vrij beschikbaar eigen vermogen van 10.000 euro. Dan 
kan het college de afweging maken dat zij voldoende middelen ter beschikking heeft om de 
activiteit uit te kunnen voeren en een vereniging die minder geld heeft daarom voorrang te 
geven. 

32. Artikel 17 Toezichthouders. Met het toezicht op de naleving van het bepaalde bij 
of krachtens dit hoofdstuk zijn belast de bij besluit van het college aangewezen 
personen. Krijgt de raad te horen wie er aangewezen worden?

Over het algemeen is het niet de gewoonte en de taak van het college ambtenaren die toezicht 
houden op de naleving van verenigingen bij subsidieaanvragen bij naam en toenaam te 
noemen en te vermelden aan de gemeenteraad dat zij belast zijn met het toezicht op de 
naleving van het bepaalde bij of krachtens de Algemene Subsidieverordening. Over het 
algemeen zijn beleidsambtenaren van de afdeling Dienstverlening en Beleid verantwoordelijk 
voor het “toezicht op naleving” onder verantwoordelijkheid van de teammanager. Het college is 
daarnaast politiek verantwoordelijk voor de juiste uitvoering, de accountant rapporteert 
vervolgens aan de raad. 

33. Wat zijn consequenties voor kleine verenigingen?
De consequenties voor de kleine (en grote) verenigingen worden door hen zelf bepaald. De 
aanwezigen op de beeldvormende vergadering duiden dat zij deze vorm van subsidie 
beschouwen als de kers op de taart en dat het voortbestaan er niet van afhankelijk is.
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34. Het gevoel dat de avond gestuurd werd; vooraf stond vast dat 
waarderingssubsidie werd afgeschaft?

In principe is dat een juist gevoel. De raad heeft bepaald, via de kaderstellende nota, hoe het 
nieuwe beleid in hoofdlijnen eruit zou moeten gaan zien. Het was dus het doel van de avond om
met verenigen en stichtingen te bespreken hoe zij denken inhoud te kunnen geven aan dit 
nieuwe beleid. Dit tezamen binnen de gestelde kaders door de raad zoals weergegeven in de 
goedgekeurde kadernota herijking subsidiebeleid.  

35. VV Ophemert: Beleidsnotitie is eenzijdig opgesteld. Uitkomsten onvoldoende
kenbaar gemaakt? Inbreng niet terug te lezen? Verplicht nummer 
participatiewetgeving?

Aansluitend op vraag 19 : tijdens de dialoogavond is rekening gehouden met de kaders die zijn 
meegegeven door de gemeenteraad van Neerijnen. Sommige aangedragen oplossingen en/of 
input tijdens de dialoogavonden waren daarmee niet in overeenstemming.  Deze input is 
daarom niet overgenomen in het schrijven van de Subsidiebeleidsnotitie en de Algemene 
Subsidieverordening.  

36. Bedoeling om in gezamenlijkheid tot nieuwe ideeën te komen, voldoende 
geslaagd?

 Het kunnen overzien van alle veranderingen in een kort tijdsbestek vraagt gewenning Daarvoor
zijn dan ook als ondersteuning bedoeld de coach, alsmede de ambtelijke vraagbaak 
ondersteuning. Daarnaast zijn tijdens beide dialoogavonden veel ideeën naar voren gekomen 
die zijn verwerkt in de Subsidiebeleidsnotitie (bijvoorbeeld de overgangsregeling of 
gewenningsbijdragen en aanvraagtermijn subsidies is verlegd van 1 april naar 1 juni) en de 
Algemene Subsidieverordening. 

Om te kunnen beoordelen of het nieuwe beleid aansluit bij de wensen en uitgangspunten zoals 
door de raad geformuleerd realiseren wij ons dat werkende weg aanpassingen nodig kunnen 
zijn aan het subsidiebeleid. 

37. Draagt het vervallen van de waarderingssubsidie voor alle verenigingen uit tot 
het organiseren van nieuwe activiteiten? Is dat realistisch voor verenigingen met 
een specifiek doel?

Dit is ook afhankelijk van wat de verenigingen zelf beogen.  Verenigingen  kunnen  ervoor 
kiezen – hierin zijn zij vrij van keuze – om activiteiten te ontplooien waarmee zij bijvoorbeeld 
een grotere doelgroep bereiken en op deze manier voor subsidie in aanmerking komen. 

Een coach als bedoeld in de beleidsnotitie kan een belangrijke functie spelen in het 
veranderingsproces. Verenigingen en stichtingen kunnen hiervan gebruik maken.

38. Kunnen lidmaatschapsgelden van verenigingen voor minima ook uit andere 
bronnen worden betaald?

Zie vraag 15. 
 

39. Zijn ideeën / alternatieven uit dialoogavonden voldoende verwerkt?
Aansluitende op vraag 36: hierover zal een verschil van inzicht kunnen zijn. Dit omdat de 
avonden georganiseerd zijn ter uitvoering van een door de raad bepaald kadernota. In deze 
kadernota stond de vraag of inwoners het eens waren met de veranderingen van het 
subsidiebeleid niet centraal, maar welk beeld inwoners van deze veranderingen hebben en in 
hoeverre zij daar mee om zouden kunnen gaan. De avonden zijn daarom belegd binnen de 
kaders vanuit de kadernota. 



Informatienota
Neerijnen

Technische vragen vanuit de gemeenteraad:

40. zijn dorpsraden subsidiabel?
De dorpsraden / dorpstafels kunnen een bijdrage voor leefbaarheidsinitiatieven aanvragen ten 
laste van  het leefbaarheidsbudget.  

41. Rol van de raad bij de subsidieverlening?
De raad bepaalt het kader en stelt het subsidieplafond vast en heeft een controlerende taak bij 
het vaststellen van de jaarrekening. 

42. Verslag overleg gemeente Geldermalsen / Lingewaal?
Er is een Beeldvormende Vergadering geweest op 24 september 2015 waarbij een presentatie 
gegeven is, waarin de beleidsverschillen tussen een aantal aanpalende gemeenten zijn 
toegelicht. Gemeenten die tijdens deze presentatie aan bod gekomen zijn, zijn o.a. de 
gemeente Lingewaal, Geldermalsen en Buren. 

43. Hoeveel subsidiegeld wordt in totaal uitgegeven aan waarderingssubsidie?
In totaal is ongeveer € 11.000,- aan waarderingssubsidie verstrekt aan verenigingen in 2016 


